
 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

14 października 2016 r. 

 

Miejsce spotkania: Urząd Miejski, Plac Ratuszowy 1- mała sala, godz. 13:30. 

 

Tematy omawiane na spotkaniu: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Propozycje do realizacji w 2017 roku. 

AD 1 

Pan Rafał Surmański przywitał wszystkich i rozpoczął posiedzenie komisji. 

 

AD 2 

Ze złożonych do budżetu wniosków na realizację w roku 2017 Komisja wybrała następujące 

priorytetowe zadania: 

 

Szkoła Podstawowa  w Barczewie: 

• Budynek B (Szkoła Podstawowa w Barczewie) – remont dachu – 18 000,00 

(Komisja oczekuje na wycenę projektu), 

• Budynek B (Szkoła Podstawowa w Barczewie) – remont podłóg – 30 000,00, 

• Modernizacja nawierzchni przy Szkole Podstawowej – wg wyceny MZOIZ 

Komisja uznała zadanie za ważne, sugerując, aby część sfinansowana została środkami ze 

sprzedaży budynku w Tumianach. 

• Budynek A – projekt, remont dachu i wymiana podłóg w salach lekcyjnych  wg 

wyceny MZOIZ 

 

Przedszkole Miejskie  

 

 wymiana nawierzchni w salach- - wg wyceny MZOIZ 

 Program „Maluch” - 61 000,00 – kontynuacja projektu 

 



 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Łęgajnach: 

• Sala gimnastyczna wraz z łącznikiem (środki zewnętrzne), projekt hali – 60 000,00 

• stropy dachu, zabezpieczenie ppoż. ( ze środków remontowych) wg wyceny MZOIZ 

 

Zespół Szkół w Barczewie: 

• odłączenie  ulicy Północnej od Zespołu Szkół - wg wyceny MZOIZ 

• siłownia wewnętrzna (stoły do tenisa, rowerki stacjonarne) – 15 000,00 

 

Szkoła Podstawowa w Kronowie: 

• piec olejowy – 10 000,00, 

Miejski Zespół Oświaty i Zdrowia w Barczewie: 

• opiekunka do autobusu dla dzieci niepełnosprawnych – 35 000,00,  

• podwyżki dla pracowników MZOiZ – 44 000,00  

Pani Dyrektor podkreśliła, iż w swoim budżecie zauważyła oszczędności. 

Punktem dyskusyjnym Komisji było dowożenie uczniów do szkół z różnych miejscowości 

na terenie gminy. Pan Surmański zaproponował zmianę transportu na publiczny, kwestia 

pozostaje do przemyślenia. 

 

 Kultura fizyczna, Program „ Umiem Pływać”, basen - 83 000,00 

 Fundusz Stypendialny – 10 000,00 

 Narodowy program Czytelnictwa – wkład własny 7 000 

 Fotowoltaika – 15 000,00 (dofinansowanie 15%) 

 ogólna kwota na remonty– 300 000,00 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

                                           
   Rafał Surmański 
 

 

 


